

رقم الإشارة : ABK/BA/140

التاريخ : 16 سبتمبر 2026

السادة / شركة بورصة الكويت
دولة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية للبنك الأهلي الكويتي

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الفصل الرابع "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية" من كتاب الإفصاح والشفافية وفقاً للائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته.

يود البنك الأهلي الكويتي الإفصاح عن نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية التي تم انعقادها اليوم الأربعاء الموافق 16 سبتمبر 2026 وذلك وفقاً لما هو وارد في نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية ملحق رقم (10) المرفق.

وسنقوم بتزويدكم بنسخة من محضر الاجتماع المشار إليه فور اعتماده من قبل وزارة التجارة والصناعة.

مع أطيب التحيات ،،،


فوزي ثيان علي الثنيان
مدير عام شئون مجلس الإدارة



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	16 سبتمبر 2026
اسم الشركة المدرجة	البنك الأهلي الكويتي (ش.م.ك.ع.)
المعلومات الجوهرية	يود البنك الأهلي الكويتي الإفصاح عن نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية التي تم انعقادها اليوم الأربعاء الموافق 16 سبتمبر بنصاب حضور مباشر وإلكتروني بلغت نسبته 86.667 % وأصدرت القرارات التالية: نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية للبنك الأهلي الكويتي المنعقد يوم الأربعاء الموافق 2026/9/16 أولاً: (1) تمت الموافقة على زيادة رأسمال البنك المُصرَّح به من مبلغ 274,865,010.800 د.ك. (مائتين وأربعة وسبعين مليوناً وثمانمائة وخمسة وستين ألفاً وعشرة دينار كويتي و800 فلس) موزعاً على 2,748,650,108 أسهم قيمة كل منها 100 فلس، إلى 600,000,000 د.ك. (ستمائة مليون دينار كويتي) موزعاً على 6,000,000,000 سهم قيمة كل منها 100 فلس، وتبلغ قيمة الزيادة 325,134,989.200 د.ك. (ثلاثمائة وخمسة وعشرين مليوناً ومائة وأربعة وثلاثين ألفاً وتسعمائة وتسعة وثمانين دينار كويتي ومائتي فلس). (2) تمت الموافقة على أن يكون لمجلس الإدارة بقرار منه زيادة رأس المال المُصدر والمدفوع بالكامل في حدود رأس المال المُصرَّح به، واستدعاء الزيادة والتأشير بزيادة رأس المال المُصدر والمدفوع في السجل التجاري وتحديد شروطها وضوابطها بشكل كامل أو جزئي على دفعة أو دفعات في حدود رأس المال المُصرَّح به وذلك بقرار منه يُحدّد فيه مقدار وطرق الزيادة وتاريخ أو تواريخ استدعائها وسائر شروطها وأحكامها وتحديد تواريخ فترات الاكتتاب والتداول والاستحقاق والتوزيع المتعلقة بزيادة رأسمال البنك وأن يتخذ في هذا الشأن كل ما يلزم لذلك ويكون لمساهمي البنك حق الأولوية في الاكتتاب في الزيادة النقدية كل بنسبة حصته في رأسمال البنك لمدة لا تقل عن 15 يوماً من تاريخ فتح باب الاكتتاب وبعدها يجوز لمجلس الإدارة تمديد مدة ممارسة حقوق الأولوية وتخصيص الفائض من الأسهم غير المكتتب فيها لمساهمين حاليين أو جدد طبقاً لأحكام القانون، وأن يتصرف في كسور الأسهم التي تنتج عن الزيادة على الوجه الذي يراه ملائماً مع مراعاة المتطلبات النظامية. وتفويض مجلس الإدارة أيضاً - في غير حالات الزيادة لغرض إصدار أسهم منحة مجانية توزع على المساهمين - أن يقرر إضافة علاوة إصدار عند كل زيادة أو اكتتاب جديد وأن يحدد قيمة هذه العلاوة لإضافتها إلى القيمة الاسمية لأسهم الزيادة. كما تمت الموافقة على أن يكون لمجلس الإدارة أن يستعين بمن يراه في تنفيذ كل أو بعض ما ذكر مما تقدم، وبمراعاة استيفاء المتطلبات واستصدار الموافقات اللازمة وفقاً لأحكام القانون واللوائح وقرارات وتعليمات الجهات الرقابية. (3) تمت المصادقة على قرارات مجلس الإدارة المتخذة بشأن الأمور المشار إليها أعلاه، والتي سبق لمجلس الإدارة اتخاذها قبل تاريخ تنفيذ قرارات الجمعية العامة المذكورة، وذلك كما لو كانت قد عُرضت وتمت الموافقة عليها مسبقاً من قبل الجمعية العامة غير العادية المشار إليها أعلاه.



ثانياً:

تمت الموافقة على تعديل المادة (6) من عقد التأسيس والمادة (5) من النظام الأساسي للبنك الأهلي الكويتي وذلك على النحو التالي:

النص قبل التعديل:	النص بعد التعديل:
"خدد رأسمال البنك المُصرَّح به والمُصدر والمدفوع بمبلغ 274,865,010.800 د.ك. (مائتين وأربعة وسبعين مليوناً وثمانمائة وخمسة وستين ألفاً وعشرة دينار كويتي و800 فلس) موزعاً على 2,748,650,108 أسهم قيمة كل سهم 100 فلس وجميع الأسهم نقدية."	"خدد رأسمال البنك المُصرَّح به بمبلغ 600,000,000 د.ك. (ستمائة مليون دينار كويتي) موزعاً على 6,000,000,000 سهم قيمة كل منها 100 فلس وجميع الأسهم نقدية. وحدد رأس مال البنك المُصدر والمدفوع بمبلغ 274,865,010.800 د.ك. (مائتين وأربعة وسبعين مليوناً وثمانمائة وخمسة وستين ألفاً وعشرة دينار كويتي و800 فلس) موزعاً على 2,748,650,108 أسهم قيمة كل سهم 100 فلس وجميع الأسهم نقدية."

ثالثاً:

تمت الموافقة على تعديل المادة (4) من النظام الأساسي للبنك الأهلي الكويتي وذلك على النحو التالي:

النص قبل التعديل:	النص بعد التعديل:
"الأغراض التي أسست الشركة من أجلها هي ما يأتي: القيام بمزاولة جميع الخدمات والعمليات المصرفية التجارية سواء لحسابها أو لحساب الغير"	"الأغراض التي أسست الشركة من أجلها هي ما يأتي: بنوك تقليدية (641911)"

لا يوجد

الأثر المالي للتطور
الحاصل (إن وجد)

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل غاية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



Ref: ABK/BA/141
Date: 16 September 2026

To: Boursa Kuwait

Dear Sirs,

Subject: Results of ABK Extra-Ordinary General Assembly Meeting

Reference is made to the above-mentioned subject, and in compliance with chapter four (Disclosure of Material Information) of Rule Book (Disclosure and Transparency) of CMA executive bylaws of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activity and its amendments.

Al Ahli Bank of Kuwait would like to disclose the results of the Extra-ordinary General Assembly Meeting which was convened today, Wednesday 16 September 2026 at the Bank's headquarters, as mentioned in the attached material information disclosure form Appendix (10).

We will provide you with a copy of the mentioned minutes of meeting after being approved by the Ministry of Commerce and Industry.

Best Regards,



Fawzy Al-Thunayan
GM, Board Affairs



Disclosure of Material Information Form

Appendix (10)

Date	16 September 2026
Name of the Listed Company	Al Ahli Bank of Kuwait K.S.C.P
Material Information	Al Ahli Bank of Kuwait would like to disclose the results of the Extra-ordinary General Assembly Meeting which was convened today, wednesday 16 September 2026 with a quorum of 86.667 %, through direct and electronic attendance and issued the following resolutions: <u>Results of the Extraordinary General Assembly Meeting</u> <u>of Ahli Bank of Kuwait (K.S.C.P.) held on Wednesday 16 September 2026</u> First: 1. The Extraordinary General Assembly approved to increase the Bank's authorized capital from KD 274,865,010.800 (Two hundred seventy-four million, eight hundred sixty-five thousand and ten Kuwaiti Dinars and 800 fils only) distributed over 2,748,650,108 shares, the value of each is 100 fils, to KD 600,000,000 (Six hundred million Kuwaiti Dinars) distributed over 600,000,000,000 shares, the value of each is 100 fils. The increase amount is KD 325,134,989.200 (Three hundred and twenty-five million, one hundred and thirty-four thousand, nine hundred and eighty-nine Kuwaiti Dinars and 200 fils). 2. The Extraordinary General Assembly approved that the Board of Directors may, by resolution, increase the issued and fully paid-up capital within the limits of the authorized capital, call for the increase and record the increase of the issued and paid-up capital in the Commercial Register, and determine its terms and conditions, in whole or in part, in one or more installments within the limits of the authorized capital, by a resolution that specifies the amount and methods of the increase, the date or dates of calling for it, and all its terms and conditions, and determines the dates of the subscription, trading, entitlement and distribution periods related to the increase of the bank's capital, and take all necessary measures in this regard. The bank's shareholders shall have the right of priority in subscribing to the cash increase, each in proportion to his share in the bank's capital, for a period of not less than 15 days from the date of opening the subscription. After that, the Board of Directors may extend the period of exercising the priority rights and allocate the surplus of unsubscribed shares to current or new shareholders in accordance with the provisions of the law, and dispose of fractional shares resulting from the increase in the manner it deems appropriate, taking into account the regulatory requirements. The Board of Directors is also authorized – in the cases other than capital increases for the purpose of issuing bonus shares to be distributed to shareholders – to decide on adding a share premium for each capital increase or new subscription and to determine the value of this premium to be added to the nominal value of the new shares. The Extraordinary General Assembly also approved that the Board of Directors may seek assistance from whomever it deems necessary to implement all or part of the above, provided that all requirements are met and the necessary approvals are obtained in accordance with the provisions of the law, regulations, and the decisions and instructions of the regulatory authorities. 3. The Extraordinary General Assembly ratified the Board of Directors' decisions on the above matters, which were previously taken by the Board of Directors before the date of implementation of the aforementioned General Assembly's decisions, as if they had been presented and previously approved



by the above Extraordinary General Assembly.

Second:

The Extraordinary General Assembly approved amendment of Article (6) of the Memorandum of Association and Article (5) of the Articles of Association of Al Ahli Bank of Kuwait, as follows:

<u>Text before amendment:</u>	<u>Text after amendment:</u>
"The Bank's authorized, issued and paid-up capital is specified in the amount of KD 274,865,010.800 (Two hundred seventy-four million, eight hundred sixty-five thousand and ten Kuwaiti Dinars and 800 fils only) distributed over 2,748,650,108 shares, the value of each is 100 fils, and all shares are in cash."	"The Bank's authorized capital is specified in the amount of KD 600,000,000 (Six hundred million Kuwaiti Dinars) distributed over 600,000,000,000 shares, the value of each is 100 fils, and all shares are in cash. The Bank's issued and paid-up capital is specified in the amount of KD 274,865,010.800 (Two hundred seventy-four million, eight hundred sixty-five thousand and ten Kuwaiti Dinars and 800 fils only) distributed over 2,748,650,108 shares, the value of each is 100 fils, and all shares are in cash."

Third:

The Extraordinary General Assembly approved amendment of Article (4) of the Articles of Association of Al Ahli Bank of Kuwait, as follows:

<u>Text before amendment:</u>	<u>Text after amendment:</u>
"The purposes for which the Company has been founded shall be as follows: To practice all commercial banking services and operations, whether for its own account and/or for the account of others."	"The purposes for which the Company has been founded shall be as follows: Conventional banks (641911)"

Significant
Effect of
the
material
information
on the
financial
position of
the
company

No Effect

The issuer of this disclosure bears the full responsibility for the correctness, accuracy, completeness of the information herein provided, and acknowledges that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect or incomplete information, without any liability on the part of either Capital Markets Authority or Boursa Kuwait regarding the contents of this disclosure, and without any liability, whatsoever, on their part for any damages that may be incurred by any person as a result of publishing this disclosure or allowing it to be published through their electronic systems or website or as a result of using this disclosure in any other manner.

